



Neoline Smart Cord Hybrid USB

Power cable 12/24V for car socket. Suitable for all Neoline X-COP hybrids.

A signature feature is USB port (5V, 2A) for charging your mobile phone, tablet PC or other electronic device from a car socket.

The device also has a convenient on/off power button for your Neoline hybrid. When the car engine starts, the hybrid turns on automatically if Neoline Smart Cord Hybrid USB power cable is plugged into a car socket. Make sure that the power button is pressed on Neoline Smart Cord Hybrid USB.

LED indication

- Yellow LED indicator will light if Neoline Smart Cord Hybrid USB is connected to a car socket.
- Blue LED indicator will light if you press the power button of Neoline Smart Cord Hybrid USB.



Technical features:

- Port USB
- Input: DC 12/24V
- Output USB: DC 5V (2A)
- LED indication
- Cable length 3m

NOTE: The fuse is located directly on the Neoline Smart Cord Hybrid USB device board. If you need to replace the fuse, contact to Neoline Service Center. Information about service center can be found on the website www.neoline.com in the "Support" section.

Thank you for choosing Neoline products!

CE EAC FC RoHS  

The lifetime period is 12 months

The warranty period is 6 months

Information about manufacturer, importer and authorized service organization see on individual packaging.



Neoline Smart Cord Hybrid USB

Кабель питания 12/24В в автомобильную розетку. Подходит под все гибриды Neoline X-COP. Отличительной особенностью является наличие USB порта (5В, 2А) для зарядки вашего мобильного телефона, планшета или другого электронного устройства от автомобильной розетки.

Также в устройство встроена удобная кнопка включения/выключения вашего гибрида Neoline. При запуске двигателя автомобиля гибриды включаются автоматически, при подключении кабеля питания Neoline Smart Cord Hybrid USB в автомобильную розетку. При этом удостоверьтесь, что кнопка включения на Neoline Smart Cord Hybrid USB нажата.

LED индикация

- При подключении Neoline Smart Cord Hybrid USB к автомобильной розетке загорится желтый LED индикатор.
- При нажатии на кнопку включения Neoline Smart Cord Hybrid USB загорится синий LED индикатор.



Технические характеристики:

- USB порт
- Входное напряжение: 12/24В
- Выходное напряжение USB: 5В (2А)
- LED индикация
- Длина кабеля 3м

ПРИМЕЧАНИЕ: предохранитель находится непосредственно на плате устройства Neoline Smart Cord Hybrid USB. При необходимости замены предохранителя – обращайтесь в авторизованные сервисные центры Neoline. Информацию о сервисных центрах можете найти на сайте www.neoline.ru в разделе «Поддержка».

Благодарим Вас за выбор продукции Neoline!

CE EAC FC RoHS  

Срок службы 12 месяцев

Гарантия 6 месяцев

Информацию об изготовителе, импортере и уполномоченной организации по сервисному обслуживанию см. на индивидуальной упаковке.